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P R O T O K Ó Ł Nr II/10 

z obrad II Sesji Rady Gminy Stara Biała 
odbytej w dniu 16 grudnia 2010 r. 

 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta o pracach między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
6. Powołanie stałych komisji Rady Gminy. 
7. Ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Stara Biała. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności 

związanych z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Stare Proboszczewice: dz. Nr 89/18 o pow. 0,0021 ha. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad. 
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Sesja rozpoczęła się o godz. 9.10 i zakończyła o godz. 12.00. 
Listy obecności w załączeniu do protokołu. 
 
II Sesja Rady Gminy Stara Biała odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. 
 
Ad.1 . 
Sesję otworzył i przewodniczył jej Jan Wrześniewski – Przewodnicz ący Rady  Gminy . 
Stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 15 radnych co stanowi quorum, 
wobec czego Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodnicz ący Rady  przywitał wszystkich uczestników przybyłych na sesję: radnych, 
sołtysów i zaproszonych gości. 
 
Ad. 2. 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali  projekt porządku 
obrad. Poprosił o zgłaszanie uwag do proponowanego porządku obrad.  
Wobec braku uwag i propozycji Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie następujący 
porządek obrad II Sesji Rady Gminy: 
 
Porządek posiedzenia: 

1.  Otwarcie sesji.  
2. Zatwierdzenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Sprawozdanie Wójta o pracach między sesjami. 
5. Interpelacje i zapytania radnych oraz udzielenie odpowiedzi. 
6. Powołanie stałych komisji Rady Gminy. 
7. Ustalenie wynagrodzenia Wójta Gminy Stara Biała. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie czynności związanych z 

nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu położonego w m. Stare 
Proboszczewice: dz. Nr 89/18 o pow. 0,0021 ha. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad. 

 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych.  
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że zaproponowany porządek obrad został przyjęty 
jednogło śnie (15 głosów „za”). 

Ad. 3. 
Przewodnicz ący Rady Gminy  stwierdził, że radni wraz z zaproszeniami otrzymali projekt 
protokołu z posiedzenia I sesji Rady Gminy. Następnie zapytał radnych, czy zgłaszają uwagi i 
zastrzeżenia do protokołu. 
Radni nie wnieśli  uwag i zastrzeżeń, wobec czego Przewodnicz ący Rady poddał pod 
głosowanie projekt protokółu z I sesji. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania: „za” 15 radnych 
                                  „przeciw” 0 radnych 
                                  „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że protokół z I Sesji Rady Gminy przyjęto jednogło śnie (15 
głosów „za”). 
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Ad. 4. 
Wójt Gminy  złożył informację o pracach w okresie między sesjami: 
• Budowa kanalizacji sanitarnej w Brwilnie – zakończona, pozostały do wykonania 2 przyłącza 

w ramach zlecenia dodatkowego, więc nie ma to wpływu na dokonanie odbioru. Odbiór musi 
nastąpić do końca br., co jest warunkiem otrzymania dotacji z PROW. Z uwagi na podmokły 
teren i niskie temperatury przyłącza będą wykonane w bardziej sprzyjającym czasie, 

• Droga Stara Biała-Srebrna – zadanie jest wykonane i odebrane. Obecnie jesteśmy na 
etapie finansowego rozliczania. Z NPBDL powinniśmy do końca br. otrzymać 50% dopłaty 
do kosztów kwalifikowanych, 

• Stadion w Nowych Proboszczewicach – jesteśmy na etapie finansowego rozliczania I etapu 
budowy. Uzyskaliśmy wsparcie w kwocie 1 mln zł z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej. 

• Drogi lokalne i ulice zaplanowane na br., których realizacja została przesunięta na rok 2011, 
tj.: droga Srebrna – Kowalewko, ul. Bohuma i ul. Billewiczówny w Białej, ul. Umińskiego       
w St. Proboszczewicach, ul. Jaworowa i ul. Cedrowa w Maszewie Dużym – zostały 
podpisane umowy z wykonawcami, rozpoczęcie budowy jest uzależnione od warunków 
atmosferycznych. 

• W dniu wczorajszym zakończyliśmy i rozliczyliśmy kilka odcinków sieci wod.-kan.  
• W bieżącym tygodniu zakończymy remont budynku szkoły w Wyszynie. Pozostały drobne 

roboty wykończeniowe, które zostaną wykonane podczas przerwy świątecznej, oraz boisko   
i droga do szkoły, 

• Przygotowujemy budowę kanalizacji sanitarnej w Ogorzelicach. Inwestycja jest wpisana do 
budżetu na 2011 rok i w niewielkiej części będzie dotowana przez Agencję Nieruchomości 
Rolnych. Gmina zobowiązała się do zbudowania sieci kanalizacji sanitarnej i przejęcia 
ścieków przez oczyszczalnię w Nowych Proboszczewicach, 

• Na etapie rozliczania jest budowa zakontraktowanych w II poł. roku punktów oświetlenia 
ulicznego.  

• Zimowe utrzymanie dróg przebiegających przez teren Starej Białej należy do Gminy tylko    
w zakresie dróg gminnych i lokalnych. Zarządcami pozostałych tj. krajowej, wojewódzkich        
i powiatowych są inne podmioty. Drogi gminne należą do VI kategorii zimowego utrzymania, 
ograniczamy się więc do ich odśnieżania, posypując solą tylko punkty newralgiczne, jak: 
skrzyżowania, podjazdy, ostre zakręty, przejazdy przez tory kolejowe. W czasie 
intensywnego odśnieżania na drogach Gminy pracuje 8 – 10 jednostek.  

Radny Włodzimierz Kajkowski zapytał, czy Wójt wystąpił z interwencją do zarządcy drogi 
wojewódzkiej Nr 540 w związku ze złą  widocznością dla kierowców w rejonie skrzyżowania 
drogi wojewódzkiej  z drogą gminną w Miłodrożu. 
Radny Stanisław Wi śniewski zapytał na jakim etapie jest realizacja oświetlenia drogi gminnej 
w Kobiernikach. 
Radny Piotr Rutkowski: 
� Na jakim etapie jest realizacja zaplanowanego oświetlenia ulicznego? 
� Czy zostały wykonane plany dróg przewidziane do wykonania w 2011 roku, a przede 

wszystkim łącznik między drogą Nr 60 a drogą powiatową? 
Przewodnicz ący Rady  poprosił o zadawanie pytań do sprawozdania Wójta, ponieważ na 
interpelacje jest przewidziany odrębny punkt porządku obrad. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na prośbę radnego Włodzimierza Kajkowskiego. 
� Potwierdził wystąpienie z interwencją w tej sprawie do Mazowieckiego Zarządu Dróg 

Wojewódzkich. 
Na pytanie radnego Stanisława Wi śniewskiego i radnego Piotra Rutkowskiego odnośnie 
oświetlenia dróg. 
� Jest wykonana dokumentacja oświetlenia dla drogi w Kobiernikach i przy cmentarzu            

w Nowym Trzepowie. Realizacja jest przewidziana na 2011 rok.  
Na pytanie radnego Piotra Rutkowskiego. 
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� Uzgodnienia z projektantem przewidują zakończenie projektowania łącznika pomiędzy 
drogami w bieżącym roku.  

 
Wobec braku dalszych pytań Przewodnicz ący Rady  przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
 
Ad. 5.  
Radny Mariusz Downarowicz zapytał, czy będzie wykonane oświetlenie  drogi wojewódzkiej 
Nr 562 w Maszewie  i Brwilnie. 
Radny Władysław Mikołajczyk: 
� Zgłosił problem nie odśnieżanego chodnika wzdłuż ul. Płockiej w Starych 

Proboszczewicach, co stwarza niebezpieczeństwo dla pieszych użytkowników drogi. 
� Ponieważ ul. Chabrowa nie została jeszcze oddana do użytku, na ul. Płockiej jest bardzo 

nasilony ruch samochodów. Z tej ulicy korzystają również piesi. Konieczne jest więc 
zbudowanie chodnika od cmentarza do ul. Modrzewiowej. 

� Czy będzie wykonane oświetlenie ul. Irysowej (4-5 lamp), o które w 2009 r. wystąpili 
mieszkańcy Nowych Proboszczewic? 

� Stwierdził, że należy oświetlić chodnik od ul. Płockiej do ul. Różanej, ponieważ obecnie nie 
może być użytkowany. 

Radny Piotr Rutkowski: 
� Zapytał, co Gmina może zrobić w sprawie spalania odpadów przemysłowych i śmieci            

w piecach domowych. 
� Zapytał, czy jest możliwe zawarcie umowy zlecenia lub umowy o dzieło między Urzędem 

Gminy a osobą fizyczną w sprawie odśnieżania? Jakie są stawki za odśnieżanie? 
Przewodnicz ący Rady  zauważył, że problem spalania odpadów przemysłowych w piecach 
domowych był już kilkakrotnie poruszany przez radnych.  
Odpowiedzi Wójta: 
Na pytania radnego Piotra Rutkowskiego  
� Problem palenia śmieciami w piecach domowych jest bardzo trudny do rozwiązania.         
      Dotyczy przede wszystkim osiedli a w małym stopniu obszarów wiejskich. Spalone   odpady  
      komunalne to dla mieszkańca brak kosztów ich utylizacji. Niestety brak jest efektywnych  
      sposobów na zmianę złych praktyk w tym zakresie. 
� Stawka za odśnieżanie wynosi 100 zł brutto za efektywną godzinę pracy sprzętu, tj. bez 

wliczania czasu dojazdu. Osoby obsługujące 2 pługi należące do Gminy są również 
zobowiązane do ich remontu.  

Na pytania i wnioski radnego Władysława Mikołajczyka. 
� Są to właściwie wnioski do budżetu Gminy. Nie mogę powiedzieć czy jest możliwe 

uruchomienie oświetlenia przy chodniku wokół stadionu. 
Na pytanie radnego Mariusza Downarowicza.  
� Zostały zlecone prace projektowe. Ewentualne wykonanie przewidziane w 2011 roku. 
Radny Włodzimierz Kajkowski : 
� Na jakim etapie jest instalacja kamer na pętli autobusowej w Starych Proboszczewicach, 

finansowanych z funduszu sołeckiego? 
� Proponuje radnemu Piotrowi Rutkowskiemu, aby zareagował, gdy zauważy lub dowie się, 

że w domowym piecu są spalane śmieci lub odpady przemysłowe. Należy takiej osobie 
zwrócić uwagę na odpowiedzialność prawną, na jaką się naraża. 

Odpowiedzi Wójta: 
Na pytanie radnego Włodzimierza Kajkowskiego 
� Kamery powinny zostać zainstalowane do końca br. 
� Odnośnie odpadów komunalnych. Jest przygotowywana zmiana ustawy o odpadach. 

Termin wdrożenia: 12 m-cy od wejścia w życie. Właścicielem śmieci będzie gmina. Trzeba 
będzie ustalić podatek śmieciowy, rozpisać przetarg na ich odbiór i odbierać je od każdego 
właściciela nieruchomości, nieodpłatnie, w ramach tego podatku.  

� Radny Sławomir D ąbrowski złożył wniosek o zabudowanie zniszczonego przystanku 
autobusowego w Starych Proboszczewicach. 
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Przewodnicz ący Rady odpowiedział, że problem dewastowanych przystanków był już 
wielokrotnie omawiany przez Radę. Dla informacji nowych radnych podaje, że przystanki są 
własnością Gminy i ona ma obowiązek ich remontowania. Przystanki są nowe, ale nagminnie 
niszczone. Koszt ich naprawy i sprzątania nie jest mały. 
 
Przewodnicz ący Rady poprosił o zabranie głosu radnych powiatu płockiego. 
Radny Marek Moderacki: 
� Pogratulował Wójtowi i radnym reelekcji, 
� Podziękował za poparcie i wybór jego osoby do Rady Powiatu, 
� W przypadku usterek na drogach powiatowych prosi o telefon do siebie na nr 501 361 630. 

Zobowiązuje się do niezwłocznej interwencji w Zarządzie Dróg Powiatowych, 
� Z uwagi na ograniczone środki finansowe Rada Powiatu w bieżącej kadencji zajmie się 

przede wszystkim drogami, 
� Z okazji zbliżających się świąt Bożego Narodzenia złożył wszystkim obecnym życzenia. 
Radny Marcin Piotrowski: 
� Podziękował za dużą ilość głosów, które otrzymał od mieszkańców Gminy Stara Biała, 
� Pogratulował wyboru Wójtowi i radnym, 
� Jako Radny Powiatu Płockiego zadeklarował  współpracę i pomoc w rozwiązywaniu 

problemów Gminy, 
� Złożył wszystkim obecnym życzenia Świąteczne. 

 
Radny Władysław Kajkowski zwrócił się do radnego Powiatu Płockiego Pana Marcina 
Piotrowskiego o interwencję do zarządcy drogi wojewódzkiej Nr 540 w sprawie jej naprawy. 
 
Wobec braku dalszych interpelacji i zapytań Przewodnicz ący Rady  zamknął pkt 5 porządku 
obrad. 
O godz. 10.15 Przewodniczący Rady zarządził 20 minutową przerwę w obradach. 
O godz. 10.35 wznowiono obrady. 
Podczas przerwy salę obrad opuścił kierownik Posterunku Policji w Starej Białej Pan Zdzisław 
Dybiec. 
 
Wójt Gminy: 

• Poinformował o otwarciu ofert na udzielenie gminie kredytu na sfinansowanie deficytu 
budżetowego. 

• Przystanki autobusowe są w różnym stopniu dewastowane, przede wszystkim przez 
młodzież. Najczęściej w miejscowościach: Maszewo Duże, na pętli autobusowej w Starych 
Proboszczewicach i w Starej Białej oraz  Białej. Rocznie koszty z tego tytułu równają się 
kosztom zakupu 3 – 4  nowych przystanków. Na trasie Stara Biała – Kamionki przystanek na 
próbę został zabudowany płytami poliwęglanowymi, które są tańsze. Jeśli to rozwiązanie się 
sprawdzi, inne przystanki również zostaną zabudowane tymi płytami. 

 
Ad. 6. 
Przewodnicz ący Rady poinformował, że zgodnie ze Statutem Gminy Stara Biała Rada ze 
swojego grona powołuje trzy stałe komisje: Komisję Rewizyjną, Komisję Budżetową i Komisję 
Polityki Społecznej w składzie nie większym niż 5 radnych.  
Radni zadeklarowali członkostwo w poszczególnych komisjach, po 5 radnych w każdej komisji. 
 
Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
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Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 3/II/10 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej (uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokółu). 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Budżetowej. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 4/II/10 w sprawie powołania Komisji Bud żetowej (uchwała w załączeniu do 
niniejszego protokółu). 
 
Następnie Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie powołania 
Komisji Polityki Społecznej. 
 
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0  radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 5/II/10 w sprawie powołania Komisji Polityki Społecznej  (uchwała w załączeniu 
do niniejszego protokółu). 
 
W celu ukonstytuowana się komisji Przewodnicz ący Rady o godz. 11.10 ogłosił 15 minutową 
przerwę w obradach. Obrady wznowiono o godz. 11.25. 
Następnie radni poszczególnych komisji, zgodnie ze Statutem Gminy Stara Biała,  wybrali 
spośród siebie przewodniczących komisji. 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został wybrany radny Jacek Portalski (5 głosów „za”), 
Przewodniczącym Komisji Budżetowej został wybrany radny Mariusz Downarowicz (5 głosów 
„za”), 
Przewodniczącym Komisji Polityki Społecznej został wybrany radny Andrzej Wojciechowski (3 
głosy „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”). 
 
Przewodnicz ący Rady zaproponował, aby I wspólne posiedzenie wszystkich komisji odbyło się 
21 grudnia br. o godz. 9.00 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy. Przedmiotem posiedzenia 
będzie zaopiniowanie projektu budżetu na 2011 rok oraz ustalenie planu pracy poszczególnych 
komisji w 2011 roku. Radni zgodzili się z tą propozycją. 
 
Ad. 7. 
Przewodnicz ący Rady  przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia 
Wójta Gminy Stara Biała. 

Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. Dodał, że w przedstawionym projekcie uchwały kwoty 
wynagrodzenia nie uległy zmianie w stosunku do dotychczasowych. 

Wójt  Gminy  przytoczył przepisy regulujące zasady wynagradzania wójtów. Stwierdził, że Rada 
Gminy  ustaliła jego dotychczasowe wynagrodzenie w maksymalnych stawkach. Wynosi ono 
miesięcznie  12.100 zł brutto, tj. ok. 8.500 zł netto, a nie jak mylnie podawano ponad 13.400 zł.  
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Radny Piotr Rutkowski stwierdził, że nie jest przeciwny podjęciu uchwały z zaproponowanymi 
kwotami, ponieważ praca Wójta wiąże się z wieloma obciążeniami i odpowiedzialnością 
finansową za podjęte decyzje. Zauważył, że radni Gminy Stara Biała mają niskie diety za udział 
w posiedzeniach w porównaniu z radnymi sąsiednich gmin.  

Przewodnicz ący Rady  zauważył, że kwota diet dla radnych nie jest przedmiotem obrad 
dzisiejszej sesji. Do tego tematu jeszcze wrócimy. 

Radny Władysław Mikołajczyk zaproponował podjęcie uchwały w zaproponowanych kwotach 
jako wyraz uznania dla dotychczasowej pracy Wójta. Z punktu widzenia społecznego                   
i moralnego nie byłoby właściwe, aby Rada obniżyła wynagrodzenie Wójta, który otrzymał 
prawie 73% poparcia w wyborach. 

Radny Włodzimierz Kajkowski  stwierdził, że wynagrodzenie Wójta należy utrzymać na 
dotychczasowym poziomie, ponieważ dobra praca Wójta zasługuje na taką płacę. 

Wobec braku dalszych pytań i wniosków ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod 
głosowanie projekt uchwały. 
          
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 6/II/10 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Stara  Biała  (uchwała 
w załączeniu do protokółu). 
 
Wójt Gminy  serdecznie podziękował radnym za podjęcie uchwały. 
 
Ad. 8. 
Przewodnicz ący Rady  przedłożył radnym projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
dokonanie czynności związanych   z nieodpłatnym nabyciem przez Gminę Stara Biała gruntu 
położonego w m. Stare Proboszczewice: dz. Nr 89/18 o pow. 0,0021 ha.   
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że wszyscy radni otrzymali projekt uchwały i poprosił             
o zabieranie głosu w tej sprawie. 
Wobec braku pytań ze strony radnych, Przewodnicz ący Rady  poddał pod głosowanie projekt 
uchwały. 
          
W głosowaniu wzi ęło udział 15 radnych. 
Wynik głosowania:  „za” 15 radnych, 
                                   „przeciw” 0 radnych 
                                   „wstrzymało się” 0 radnych 
 
Przewodnicz ący Rady stwierdził, że Rada Gminy jednogło śnie (15 głosami „za”) podjęła 
Uchwał ę Nr 7/II/10 w sprawie wyra żenia zgody na dokonanie czynno ści zwi ązanych                  
z nieodpłatnym nabyciem przez Gmin ę Stara Biała gruntu poło żonego w m. Stare 
Proboszczewice: dz. Nr 89/18 o pow. 0,0021 ha  (uchwała w załączeniu do protokółu). 
 
Ad. 9. 
Radny Władysław Mikołajczyk stwierdził, że aby na stadionie mogły być rozgrywane mecze, 
powinien on zostać odebrany przez Okręgowy Związek Piłki Nożnej. Przed zgłoszeniem do 
odbioru muszą zostać wybudowane 2 wiaty, których wykonawca stadionu nie ma w swoim 
zakresie robót. Stawia wniosek o wybudowanie tych 2 wiat. 
Radny Piotr Rutkowski: 
� Wnioskuje o naprawę lamp na drodze gminnej przyPWSZ w Nowym Trzepowie, 
� Na kiedy zostało zaplanowane wykonanie wodociągu w Nowym Trzepowie? 
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� 21 grudnia br. wchodzi w życie ustawa dająca gminie możliwość dofinansowania do budowy 
przydomowych oczyszczalni ścieków. Czy takie dofinansowanie jest przewidywane              
w naszej gminie? 

Radny Stanisław Wi śniewski wnioskuje o zmianę trasy autobusów linii  Nr 17 i 18, tj. wjazd na 
pętlę autobusową w Mańkowie a wyjazd nową ulicą, co pozwoli na bezpieczne wysiadanie 
podróżnych na końcowym przystanku. 
Radny Władysław Mikołajczyk poinformował, że jako sołtys Nowych Proboszczewic  zebrał 
150 wniosków mieszkańców zainteresowanych gazyfikacją. Pyta, czy można już rozpocząć 
załatwianie tej sprawy. 
Radny Włodzimierz Kajkowski zapytał, co z gazyfikacją m. Stare  Proboszczewice. 
 
Odpowiedzi Wójta: 
Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka. 
� Odnośnie budowy stadionu w Nowych Proboszczewicach – do końca roku musi być 

rozliczony etap IA budowy, od czego jest uzależnione otrzymanie dotacji. Obecnie trwa 
budowa etapu IB, na który składa się  budynek socjalny, kort tenisowy i boisko                      
o nawierzchni ze sztucznej trawy. Oddanie całości jest planowane na wiosnę. Rada i Wójt 
musi zdecydować, w jakiej formie organizacyjnej ten obiekt będzie funkcjonował. Z 
wykonawcą stadionu mamy umowę kosztorysową, w ramach której możemy zlecić budowę 
wiat. 

Na pytania radnego Piotra Rutkowskiego: 
� Odnośnie lamp. Od 1 grudnia naprawę i konserwację lamp formalnie przejęła spółka 

„Energa Oświetlenie”, która jeszcze nie uporała się organizacyjnie z realizacją nowych 
zadań. 

� Odnośnie wodociągu. Prace projektowe nie zostały zakończone. Budowę będziemy chcieli 
wykonać jak najszybciej. 

� Sprawa przydomowych oczyszczalni powinna być przedyskutowana przez komisje Rady. 
Na wniosek radnego Stanisława Wi śniewskiego.  
� W sprawie zmiany trasy autobusów linii Nr 17 i 18 na pętli w Mańkowie skontaktuje się z 

Komunikacją Miejską Sp. z o.o w Płocku. 
Na pytanie radnego Władysława Mikołajczyka i radnego Włodzimi erza Kajkowskiego. 
� Budowę sieci gazowej wykonuje gazownia, podpisując z zainteresowanymi właścicielami 

nieruchomości, umowy przyłączeniowe. 
      Gazownia jest na etapie podejmowania decyzji, czy budować stację redukcyjną gazu w      
      rejonie Nowych Proboszczewic, czy poprowadzić gazociąg od Białej. Po wyjaśnieniu tych    
      kwestii zostanie podjęta sprawa budowy sieci gazowej w Nowych i Starych    
      Proboszczewicach. 
Sołtys Miłodro ża Czesław Kowalski  prosi o spotkanie mieszkańców wsi z Wójtem w sprawie   
      budowy melioracji. 
Przewodnicz ący Rady  poinformował, że w styczniu i lutym odbędą się zebrania wiejskie w 
sprawie wyboru nowych Rad Sołeckich.  
Sołtys Nowego Trzepowa Stanisław Mokrzki poinformował, że woda odprowadzana  od stacji 
PKP w Nowym Trzepowie wpływa na jezdnię pod wiaduktem i zamarza. Brak barierki  grozi 
zsunięciem się samochodów do rzeki. Kto jest odpowiedzialny za naprawę? 
Odpowied ź Wójta. Utrzymanie drogi i wiaduktu nie należy do Gminy, ale do PKP lub Orlenu. 
Potwierdził, że zbada tę sprawę. 
Wójt Gminy  poinformował, że wybory sołtysów powinny się odbyć do końca lutego. Ponadto 
pokrótce omówił problemy melioracji gruntów rolnych na terenie Gminy. 
Sołtys Nowej Białej Joanna Bodal: 
� Zgłasza problem zaniedbanych rowów śródpolnych, 
� Czy jest obligatoryjna budowa lodowisk na boiskach „Orlika”? 
� W imieniu mieszkańców podziękowała za uruchomienie autobusu linii Nr 14. 
Odpowiedzi Wójta: 
� Za rowy śródpolne, od dnia ich wybudowania, odpowiadają ci, którzy z nich korzystają. 



9/9 

 

� Nie uważa za uzasadnione przekształcanie Orlika na lodowisko, tym bardziej że koszt 
montażu i demontażu sprzętu do tego celu to 30 tys. zł. Bardziej celowe byłoby 
wybudowanie odrębnego lodowiska.  
 

Przewodnicz ący Rady  przypomniał radnym o konieczności złożenia do końca grudnia 
oświadczeń majątkowych na początek kadencji. 
 
Ad. 10. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicz ący Rady  zamknął obrady  II Sesji 
Rady Gminy Stara Biała. 
 
 
                                                                                    Przewodniczący Rady 
 
 
                                                                                       /-/Jan Wrześniewski 
 
Protokołowała 
Bożena Guzanek 
 


